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Protokół nr 1 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych, Ochrony 

Środowiska, Wychowania, Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji 

 

Obrady rozpoczęła Przewodnicząca Rady Miejskiej Justyna Sosnowska 11 czerwca 2024 

roku o godz. 1300. 

Na początku posiedzenia wzięło udział 3 członków: 

1. Elżbieta Kłossowska 

2. Ilona Nowicka 

3. Norbert Paszak 

4. Karol Styczyński – usprawiedliwione spóźnienie  

Lista obecności uczestników zebrania stanowi załącznik do protokołu.  

Do zaproponowanego porządku obrad nie wniesiono uwag.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wybór przewodniczącego i z-cy przewodniczącego Komisji.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Pyzdr wotum 

zaufania.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminy i Miasta Pyzdry za 2023 rok.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Pyzdr.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Pyzdry na lata 2024-2035. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy i 

Miasta Pyzdry na rok 2024.   

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Pyzdr. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania Skarbnika Pyzdr.gh 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad przysługiwania i 

wysokości diet dla radnych oraz przewodniczącym organu wykonawczego 

jednostki pomocniczej. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

Pyzdr.  

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy 

Domowej na lata 2024 – 2030. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  „Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Pyzdry na lata 2024-2026” 
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14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz w 
schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 

15. Zaopiniowanie projektu odjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Oceny Zasobów 

Pomocy Społecznej Gminy Pyzdry za rok 2023. 
16. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zniesienia jednostki pomocniczej 

Gminy i Miasta Pyzdry – Miasta – Osiedle Pyzdry.  

17. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia terminów realizacji 

czynności niezbędnych do dokonania wyborów uzupełniających ławnika do 

Sądu Rejonowego w Słupcy na kadencję 2024 – 2027.   
18. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej 
opłaty.  

19. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w m. Tarnowa na działce nr 

2310/2 o pow. 0,0105 ha. 

20. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w m. Ruda Komorska na 

działce nr 649 o pow. 0,0227 ha.  

21. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia przedmiotu działania 

Komisji Budżetowo – Finansowej. 

22. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia przedmiotu działania 

Komisji d/s Samorządu, Inicjatyw Gospodarczych, Przestrzegania Prawa i 

Porządku Publicznego.  

23. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia przedmiotu działania 

Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych, Ochrony Środowiska, Wychowania, 

Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji.  

24. Zapytania i wolne wnioski. 

25. Zakończenie posiedzenia.  

 

Z uwagi na spóźnienie radnego Karola Styczyńskiego temat dotyczący wyboru 

przewodniczącego i z-cy przewodniczącego Komisji przesunięto do czasu przybycia pana 

Radnego.  

Korzystając z obecności kierownika Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

przystąpiono do realizacji punktów dotyczący pomocy społecznej.  

 

Ad. 12.  

Beata Kruszka, kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej poinformowała, 

że dotychczasowy gminny program przeciwdziałania przemocy obowiązuje do 2025 roku, ale 

musiał zostać zmieniony z uwagi na zmianę przepisów prawnych jak również wejście w życie 

nowego programu rządowego przemocy domowej. W związku z powyższym gminny program 

musiał zostać dostosowany do zaistniałych zmian, szczególnie zmieniło się w dużej mierze 

nazewnictwo.  

Głównym organem w gminnym programie jest zespół interdyscyplinarny, który działa od 

września 2023 roku w zakresie przemocy domowej w rodzinach. Są rozpatrywane tzw. 

niebieskie karty. Główna przyczyna przemocy, to najczęściej alkohol i używki.  
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Liczba rodzin z w/w kartami się zmienia, bo są rodziny mieszkające w gminie Pyzdry od 

dawna, ale też takie, które się przyprowadzają z innych gmin. Obecnie jest 15 rodzin z 

niebieskimi kartami.  

Zespół interdyscyplinarny - 19 osób, w tym przedstawiciele ośrodka pomocy społecznej, 

oświaty, policji, służby zdrowia i kurator. 

 

Justyna Sosnowska, przewodnicząca rady zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających 

Przemocy Domowej na lata 2024 – 2030. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Norbert Paszak 

NIEOBECNI (1) 

Karol Styczyński 

 

 

Ad. 13.  

Beata Kruszka, kierownik Miejsko -Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

poinformowała, że gminy są zobowiązane do opracowania i realizacji gminnego programu 

przeciwdziałania przemocy domowej i ochrony osób doznających  przemocy domowej.  

Ważność dotychczasowego programu dobiegła końca w związku z powyższym zachodzi 

konieczność uchwalenia nowego na lata 2024 – 2026.  

Głównym celem programu jest wspieranie rodzin przeżywające trudności opiekuńczo – 

wychowawczych.   

Dużą rolę w realizacji programu odgrywa asystent rodziny i pracownik socjalny.  

Zatrudniony jest 1 asystent rodziny, a pomocą obecnie objętych jest 13 rodzin.  

 

Justyna Sosnowska, przewodnicząca rady zarządziła głosowanie w sprawie „Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny w Gminie Pyzdry na lata 2024-2026”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Norbert Paszak 

NIEOBECNI (1) 

Karol Styczyński 

 

 

Ad. 14.  

Beata Kruszka, kierownik Miejsko -Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej poinformowała, 

że dotychczas obowiązuje uchwała mówiąca o ponoszeniu odpłatności przez osoby 

przebywające w schronisku, dla osób które przekraczały kryterium dochodowe.  

Ustawa pozwala naliczać odpłatność za pobyt w schronisk także od osób, które pobierają 

zasiłek okresowy albo dorabiają okresowo.   
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Obecnie z gminy Pyzdry w schronisku są cztery osoby, w tym dwie nie mające stałego 

dochodu i nie ponoszą odpłatności. Gmina za miesięczny pobyt osoby w schronisku płaci 

prawie 2 500 zł. Dwie osoby ponoszą odpłatność ok. 1 000 zł, a dwie pozostałe nic. 
W związku z powyższym został przygotowany nowy projekt uchwały  w sprawie ustalenia 
szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych 
oraz w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi.  

Dzienny pobyt osoby bezdomnej w schronisku w Zielińcu wynosi 79 zł.  

W 2023 roku gmina za pobyt osób bezdomnych w schronisku zapłaciła ok. 60 000 złotych.  

W DPS z gminy Pyzdry przebywa 5 osób.  
Do Ośrodka dotarła też wiadomość o osobie bezdomnej nie mającej nr PESEL, pochodzącej z 

gminy Pyzdry, a przebywającej w szpitalu. 

 

Justyna Sosnowska, przewodnicząca rady zarządziła głosowanie w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych 

oraz w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Norbert Paszak 

NIEOBECNI (1) 

Karol Styczyński 

 

 

Ad. 15.  

Beata Kruszka, kierownik Miejsko -Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej poinformowała, 
że co roku przygotowuje się ocenę zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej 

sytuacji społecznej i demograficznej. Dokument ten pokazuje wydatki i dane nie tylko opieki 

społecznej z danego roku.  

Do ogólnokrajowych danych udostępnianych ośrodkom pomocy społecznej są wprowadzane  

dane z ośrodka pomocy społecznej w Pyzdrach. Ośrodek realizuje zadania własne i zlecone.  

 

Ilona Nowicka, radna zapytała, bo w jednej z tabel dotyczącej ilości mężczyzn w gminie 

Pyzdry, nie ma ani jednego mężczyzny w wieku 60 – 64 lat. 

Beata Kruszka, kierownik Miejsko -Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej odpowiedziała, 

że tylko niektóre dane są uzupełniane przez ośrodek pomocy społecznej. Te akurat dane są już 

w systemie. Ta kwestia zostanie wyjaśniona. 
Ocena zasobów to inaczej sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Pyzdrach.  

Justyna Sosnowska, przewodnicząca rady zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia Oceny 

Zasobów Pomocy Społecznej Gminy Pyzdry za rok 2023. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Norbert Paszak 

NIEOBECNI (1) 
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Karol Styczyński 

 

Na posiedzenie Komisji przybył radny Karol Styczyński  

Ad. 2.  

Radna Ilona Nowicka zgłosiła kandydaturę na przewodniczącą Komisji radną Elżbietę 

Kłossowską. Pani Kłossowska wyraziła zgodę na kandydowanie.  

Justyna Sosnowska, przewodnicząca rady zarządziła głosowanie w sprawie wyboru Elżbiety 

Kłossowskiej na przewodniczącą Komisji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Norbert Paszak, Karol Styczyński 

 

Elżbieta Kłossowska, przewodnicząca komisji poprosiła o zgłaszanie kandydatur na z-cę 

przewodniczącego komisji.   

Na z-cę przewodniczącego Komisji swoją kandydaturę zgłosił radny Norbert Paszak.  

Elżbieta Kłossowska, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie wyboru Norberta 

Paszaka na z-cę przewodniczącego Komisji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Norbert Paszak, Karol Styczyński 

 

 

Ad. 3.  

Przemysław Dębski, burmistrz poinformował, że od kilku lat jest obowiązek opracowania 

raportu o stanie gminy za dany rok. Jest on podstawą do udzielenia wotum zaufania 

burmistrzowi. Miniony rok obfitował w duże inwestycje, które stanowiły ok. 27% budżetu. 

Własne możliwości finansowe gminy są znacznie skromniejsze.  Bardzo duże znaczenie w 

realizacji inwestycji miały środki finansowe pozyskane z rządowego programu Polski Ład. W 

roku 2023 udało się pozyskać kolejne środki ok. 18 mln na inwestycje, które będą 

realizowane w 2024 i 2025 roku.  

Wspomniał, że niektóre inwestycje były realizowane w 2023 roku, ale ostateczne zakończenie 

było w 2024 roku jak np. sieć gazowa. W sprawie gazu są jeszcze prowadzone działania 

dotyczące ustalenia operatora, by można sieć zagazować i by gaz popłynął do posesji 

mieszkańców.  

Kolejne zadania inwestycyjne tj. modernizacja świetlic wiejskich w Rudzie Komorskiej i we 

Wrąbczynku zakończą się w bieżącym roku.  

Rok 2023 to także realizacja inwestycji przez podmioty zewnętrzne posiadające swoją  

infrastrukturę na terenie gminy Pyzdry. Została dokończona modernizacja wału 

przeciwpowodziowego przy rzece Prosna i kolejny odcinek wału przy Warcie, który będzie 
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kontynuowany przez Wody Polskie. Także Wielkopolski Zarząd Dróg Wojewódzkich 

wykonał całkowitą modernizację w ulicy Wrzesińskiej w Pyzdrach. 

Niestety gminy także napotykają na problemy związane ze zrównoważeniem budżetu, co po 

części jest wynikiem wzrostu cen, kosztów. Za wzrostem wydatków bieżących nie idzie 

wzrost dochodów. Dlatego też trzeba podejmować takie decyzje jak likwidacja placówki 

oświatowej. W 2023 roku został zlikwidowany oddział filialny Szkoły Podstawowej we 

Wrąbczynkowskich Holendrach. Nadal jest nocne wyłączanie oświetlenia ulicznego.  

Elżbieta Kłossowska, radna powiedziała, że w raporcie jest informacja o najważniejszych 

inwestycjach w latach 2021 – 2025. Zapytała o przebudowę drogi w Łupicach, Kolonii 

Lisewo i Białobrzegu, a także o innych zaplanowanych inwestycjach.  

Przemysław Dębski, burmistrz odpowiedział, że gmina ma pozyskane środki na drogę w 

Łupicach i Kolonii Lisewo. Jest ogłoszony przetarg. Nie ma środków na drogę w m. 

Białobrzeg.  

W 2024 roku rozpocznie się budowa kanalizacji sanitarnej w Pietrzykowie Kolonii i 

Ksawerowie. Jest to zadanie 2 letnie. Środki zostały pozyskane z programu rządowego 

Polskiego Ładu. Po roku 2025 będzie można powiedzieć, że przedwarciańska część  gminy 

będzie skanalizowana.  

Natomiast na części zawarciańskiej w większości występuje zabudowa rozproszona, 

występuje różnica poziomów, teren gminy dzieli rzeka. To nie pozwala, aby ścieki z całej 

gminy tłoczyć do oczyszczalni zlokalizowanej w m. Tarnowa.  

Skanalizowanie tej części gminy, to wybudowanie nowej oczyszczalni ścieków i wiele 

kilometrów sieci kanalizacyjnej. Na przykładzie jednej z gmin powiedział, że  

utrzymywanie oczyszczalni dla stosunkowo niedużej liczby odbiorców przekłada się na 

bardzo wysoką opłatę za odbiór odpadów. W takim przypadku właściciele posesji robili 

wszelkie uniki, aby nie przyłączać się do takiej oczyszczalni.  

W przypadku gminy Pyzdry i terenu zawarciańskiego są dwa rozwiązania. Pierwsze, to 

dowożenie ścieków do istniejącej oczyszczalni, która jest obecnie rozbudowywana o kolejny  

III bioblok. Można też wybudować jedną mniejszą, kontenerową oczyszczalnię, do której 

podłącza się tylko jedną wioskę. Z uzyskanych informacji wynika, że w praktyce gminy nie 

są z nich zadowolone. Może warto poczekać, aż technologia tego rodzaju oczyszczalni 

poprawi się. Takie rozwiązanie można by w przyszłości zastosować to tych większych wiosek 

jak Ruda Komorska, Lisewo czy Wrąbczynek. W przypadku dwóch pierwszych wiosek 

byłaby możliwość odprowadzenia oczyszczonej wody do rzeki Prosna. 

Dodał, że z tych zaplanowanych zadań inwestycyjnych na lata 2021-2025 jest jeszcze do 

wykonania zwiększenie retencji na cieku Flisa, czy remont budynku Urzędu Miejskiego. 

Oprócz  wymiany dachu i wymiany źródła ciepła planuje się wykonać nowe schody 

dwustronne od ul. Taczanowskiego, by dostosować je do potrzeb osób niepełnosprawnych. 

Rozpatrywano także  podjazd, ale na to nie ma miejsca. Pozostaje jeszcze winda. Jednak na 

takie zadania musi być zgoda konserwatora zabytków. Nowe schody powinny być wykonane 

w powiązaniu z wykonaniem nowej nawierzchni drogi i chodnika przy ul. Taczanowskiego.  

Ku ukończeniu jest budowa ścieżki pieszo – rowerowej w Pyzdrach od ul. Nadrzecznej w 

kierunku wiatraka.  

Jest przygotowana koncepcja na edukacyjno – rozrywkowy Park Bociana. Jednak lepiej 

byłoby, gdyby powstał na zasadzie komercyjnej.  

Jest też zaplanowana modernizacja gminnych lokali, ale na razie trzeba realizować te zadania, 

na które gmina pozyskała środki.   
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Karol Styczyńki, radny zapytał, czy jest szansa wyremontować mostek między Łupicami a 

Rudą Komorską? 

Przemysław Dębski, burmistrz odpowiedział, że będzie przebudowywana droga gminna w m. 

Łupice i trzeba poczekać na ogłoszenie przetargu i ewentualnie wprowadzić jako pracę 

dodatkową.  

 

Elżbieta Kłossowska, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Pyzdr wotum zaufania. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Norbert Paszak, Karol Styczyński 

 

 

Ad. 4.  

Antonina Balicka, skarbnik powiedziała, że sprawozdanie finansowe Gminy i Miasta Pyzdry, 

i jednostek samorządu terytorialnego składa się z bilansu z wykonania budżetu jednostki 

samorządu terytorialnego, łącznego bilansu jednostek budżetowych i samorządowego zakładu 

budżetowego, łącznego rachunku zysku i strat, łącznego zestawienia zmian funduszu oraz 

informacji dodatkowej.  

Dochody zostały wykonane w kwocie 41 042 738,01 złotych, to jest 86,50 procent 

zakładanego planu, a wydatki w kwocie 46 419 071,91 złotych, to jest 85,97 procent 

zakładanego planu. Deficyt budżetu wynosi 5 376 333,90 zł.  

Wydatki inwestycyjne zostały zrealizowane w wysokości 11 244 092 złotych.  

Najbardziej kosztochłonne zadania inwestycyjne zrealizowane w 2023 roku to przebudowa 

centrum Pyzdr 5 115 474 zł, gazyfikacja gminy Pyzdry 1 444 800 zł, modernizacja stacji 

ustawiania wody w miejscowości Wrąbczynek 1 433 079 zł, rozbudowa drogi gminnej w 

miejscowości Dolne Grądy 1 199 528 zł.  

Oprócz zadań inwestycyjnych gmina musi ponosić wydatki bieżące dotyczące 

funkcjonowania całej gminy.   

Wydatki związane z Funduszem Sołeckim w 2023 roku wyniosły ponad 422 833 zł.  

Wydatki związane z gospodarką odpadami komunalnymi wyniosły 1 818 158 zł, a dochody 

1 803 824 zł. W roku 2023 z budżetu gminy dołożono 14 333 zł.  

Sprawozdanie finansowe Gminy i Miasta Pyzdry zostało wysłane do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, która wydała pozytywną opinię.  

 

Elżbieta Kłossowska, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminy i Miasta Pyzdry za 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Norbert Paszak, Karol Styczyński 
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Ad. 5.  

Elżbieta Kłossowska, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Pyzdr. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Norbert Paszak, Karol Styczyński 

 

 

Ad. 6.  

Antonina Balicka, skarbnik poinformowała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy i 

Miasta Pyzdry na lata 2024-2035 została dostosowana do zmiany uchwały budżetowej. 

 

Elżbieta Kłossowska, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie uchwalenia 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Pyzdry na lata 2024-2035. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Norbert Paszak, Karol Styczyński 

 

 

Ad. 7.  

Antonina Balicka, skarbnik poinformowała, że dochody Gminy w wysokości 62.176.862,14 

zł zwiększa się o kwotę 81.101,00 zł do kwoty 62.257.963,14 zł. 

Dochody zwiększa się o kwotę:  

148.500 - dotacja z Województwa Wielkopolskiego na budowę drogi w m. Zapowiednia, 

300.400 – środki na realizację programu „Cyberbezpieczny samorząd”, 

20 000 – dotacja na zakup drzew miododajnych. 

Dochody zmniejszane są o kwotę 387.799 na budowę drogi w Dolnych Grądach.  

Wydatki Gminy w wysokości 62.176.862,14 zł zwiększa się o kwotę 1.259.380,11 zł do kwoty 

63.436.242,25 zł w tym: 

447.000,00 – przebudowa chodnika w m. Lisewo i drogi z czerwonej kostki w Dłusku oraz  

utwardzenie placu przy OSP Ruda Komorska i dokumentacja na chodnik w Pyzdrach,  

40.000,00 - remont toalet w budynku przychodni zdrowia,    

300.400,00 –  realizacja programu „Cyberbezpieczny samorząd”,  

199.522,24 – rezerwy ogólne i celowe,  

29.472,12 – dotacje dla przedszkoli w Koninie i Wrześni,  

23.000,00 – wykonanie dokumentacji na budowę kanalizacji sanitarnej,  

20.000,00 – dotacja na zakup drzewek miododajnych,  

47.355,20 – budowa gazyfikacji w Pyzdrach,  

100.000,00 – oświetlenie uliczne,  

52.630,55 – modernizacja świetlic wiejskich w Rudzie Komorskiej i Wrąbczynku.  

 

W wyniku analizy wykonania budżetu dokonuje się przeniesień między działami, rozdziałami 

i grupami paragrafów wydatków na kwotę 199.270 zł.  

Zwiększenia:  
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38 000 - w ramach funduszu sołeckiego  

88.353 - budowa ścieżki spacerowej,  

12.220 - modernizacja kotłowni w Urzędzie Miejskim,  

60.147 - zmiana klasyfikacyjna dotycząca zakupu samochodu strażackiego dla OSP Lisewo,  

Zmniejszenia:  

6 000 – budowa sieci wodociągowej na terenie wiejskim,  

2 000-  budowa kanalizacji sanitarnej na terenie wiejskim,  

95.373 – budowa drogi w m. Zapowiednia,  

60.147 - zmiana klasyfikacyjna dotycząca straży pożarnej,  

36 300 – zmiana w ramach funduszu sołeckiego  

 

Elżbieta Kłossowska, prowadząca obrady zapytała, co z drzewami rosnącymi w chodnikach, 

które niszczą jego nawierzchnię? 

Przemysław Dębski, burmistrz odpowiedział, że np. drzewa w chodniku przy ul. Ogrodowej 

są zbędne, ponieważ chodnik jest wąski, a teraz jego nawierzchni bardzo nierówna.   

Pyzdry stanowią strefę ochrony zabytków i usunięcie drzew podlega ocenie konserwatora. Z  

prawa budowlanego wynika, że na wycinkę drzew, które znajdują się w pasie drogowym też 

musi wyrazić zgodę dyrektor ochrony środowiska.  

 

Ścieżka piesza jest wykonywana wzdłuż rzeki Warta do wiatraka. W stronę mostu  byłaby 

możliwa po wyremontowaniu schodów przed mostem przez Wielkopolski Zarząd Dróg 

Wojewódzkich.  

 

Dodał, że Urząd Marszałkowski ogłosił nabór wniosków o dofinansowanie na zakup 

samochodu strażackiego lekkiego lub średniego.  

O samochód dla OSP Lisewo mogła wystąpić gmina albo Wojewódzki Zarząd Straży 

Pożarnych składając jeden zbiorczy wniosek. Gmina Pyzdry skorzystała z tej drugiej 

możliwości.  Wojewódzki Zarząd Straży Pożarnych środki ma przyznane. Gmina środki, 

które pierwotnie zaplanowała jako dotację dla OSP Lisewo, teraz przekaże do 

Wojewódzkiego Zarządu Straży Pożarnych. 

 

Elżbieta Kłossowska, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy i Miasta Pyzdry na rok 2024. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Norbert Paszak, Karol Styczyński 

 

Ad. 8.  

Antonina Balicka, skarbnik poinformowała, że w związku z osiągnięciem wieku 

emerytalnego i możliwością przejścia na emeryturę występuje o odwołanie ze stanowiska 

Skarbnika Pyzdr. 

 

Elżbieta Kłossowska, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie odwołania 

Skarbnika Pyzdr. 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Norbert Paszak, Karol Styczyński 

 

Ad. 9.  

Przemysław Dębski, burmistrz poinformował, że w związku z odwołaniem dotychczasowego 

Skarbnika zachodzi konieczność powołania nowej osoby na to stanowisko. Skarbnika 

powołuje Rada Miejska na wniosek Burmistrza.  

Burmistrz Pyzdr zaproponował na to stanowisko panią Martę Zielińską w drodze awansu 

zawodowego. Pani Zielińska od 17 lat pracuje w Urzędzie Miejskim w Pyzdrach, w dziale 

księgowości, od kilkunastu lat pełni funkcje głównej księgowej i temat finansów gminy 

Pyzdry jest Jej dobrze znany.   

 

Marta Zielińska, poinformowała, że w Urzędzie Miejskim w Pyzdrach pracuje od 2007 roku, 

a od maja 2015 roku jest główną księgową.   

  

Elżbieta Kłossowska, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie powołania 

Skarbnika Pyzdr. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Norbert Paszak, Karol Styczyński 

 

 

Ad. 10.  

Justyna Sosnowska, przewodnicząca rady poinformowała, że został przygotowany projekt  

uchwały w sprawie ustalenia zasad przysługiwania i wysokości diet dla radnych oraz 

przewodniczącym organu wykonawczego jednostki pomocniczej. Dotychczas wysokość diety 

naliczana jest na podstawie krotności diety przysługującej pracownikom w czasie podróży 

służbowych na obszarze kraju, która wynosi 45 zł. Proponuje się 10% podwyżkę, czyli o 90 zł.  

W projekcie uchwały przedstawiono wysokość diety dla:  

1) przewodniczącego rady – 47 krotność diet przysługujących pracownikom w czasie 

podróży służbowych na obszarze kraju, 

2) przewodniczącego komisji rewizyjnej – 27 krotność diet przysługujących 

pracownikom w czasie podróży służbowych na obszarze kraju, 

3) członków komisji rewizyjnej – 24 krotność diet przysługujących pracownikom w 

czasie podróży służbowych na obszarze kraju, 

4) pozostałych radnych – 22 krotność diet przysługujących pracownikom w czasie 

podróży służbowych na obszarze kraju.  

Jest to wzrost o dwie krotności.  

Dla przewodniczących organu wykonawczego jednostki pomocniczej ustala się miesięczną 

dietę w wysokości 400 zł.   

 

Elżbieta Kłossowska, radna zaproponowała rozważenie możliwości zwiększenia wysokości o 

jeszcze jedną krotność w każdym punkcie, by dieta najniższa przekroczyła 1.000 zł.  Jest to 

propozycja do rozważenia przez pozostałe Komisje. Większość zadecyduje.  
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Przemysław Dębski, burmistrz powiedział, że dieta zarówno dla sołtysa jak i radnego jest 

rekompensatą za poświęcony czas, ewentualnie utracone wynagrodzenie.  

Propozycje nowych stawek były poprzedzone informacja o wysokości diet w innych gminach.  

 

Elżbieta Kłossowska, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia projektu 

uchwały w sprawie ustalenia zasad przysługiwania i wysokości diet dla radnych oraz 

przewodniczącym organu wykonawczego jednostki pomocniczej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Karol Styczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Norbert Paszak 

 

 

Ad. 11.  

Wioletta Topór – Mench poinformowała, że rady gmin są uprawnione do  podjęcia na początku 

kadencji uchwały w sprawie wynagrodzenia burmistrza. Został przygotowany projekt uchwały, 

który zakłada wysokość wynagrodzenia  burmistrza na minimalnym poziomie tj. miesięczne 

wynagrodzenie stanowi 80% maksymalnego wynagrodzenia i zostanie utrzymane na tym 

samym poziomie, co w poprzedniej kadencji. 

 

Elżbieta Kłossowska, radna zaproponowała wzrost wynagrodzenia burmistrza o 10%.  

Powyższą propozycję poparli pozostali członkowie Komisji. Jest to propozycja do rozważenia 

przez pozostałe Komisje.  

 

Elżbieta Kłossowska, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia projektu 

uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Pyzdr. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Norbert Paszak, Karol Styczyński 

 

 

Ad. 16.  

Przemysław Dębski, burmistrz poinformował, że projekt uchwały w sprawie zniesienia 

jednostki pomocniczej Gminy i Miasta Pyzdry – Miasta – Osiedle Pyzdry jest wynikiem 

analizy tego, co się w Pyzdrach dzieje. Funkcja Zarządu Miasta – Osiedla, jego 

przewodniczącego sprowadza się w dużej mierze do podziału przyznanych środków z budżetu 

gminy Poza tym nie widać żadnych aktywności. Mieszkańcy Pyzdr mają na miejscu urząd, 

burmistrza, pracowników i nie zwracają się ze swoimi problemami do Zarządu Miasta – 

Osiedla. Obecnie jest czas na podjęcie takiej decyzji, bo we wrześniu odbędą się wybory 

sprawozdawczo – wyborcze w sołectwach.  
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Jest pomysł, aby zaoferować mieszkańcom budżet obywatelski przeznaczając środki 

przekazywane dotychczas do dyspozycji Zarządu Miasta – Osiedla Pyzdry.  Ale pomysł ten 

trzeba jeszcze przeanalizować.  

 

Norbert Paszak, radny powiedział, że dotychczas różne grupy społeczne korzystały ze 

środków będących w dyspozycji Zarządu Miasta - Osiedle Pyzdry. Pieniądze było łatwiej 

pozyskać. Nawet, gdy będzie budżet obywatelki, to będzie je trudniej pozyskać.   

Przemysław Dębski, burmistrz dopowiedział, że gmina organizuje konkursy dla organizacji 

pozarządowych i też pieniądze można pozyskać. Jest też możliwość bez konkursu w 

określonych przypadkach wystąpić o środki.   

 

Elżbieta Kłossowska, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie zniesienia 

jednostki pomocniczej Gminy i Miasta Pyzdry – Miasta – Osiedle Pyzdry. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Norbert Paszak, Karol Styczyński 

 

 

Ad. 17.  

Prezes Sądu Okręgowego w Koninie zwrócił się z pismem o przeprowadzenie wyborów 

uzupełniających ławnika do Sądu Rejonowego w Słupcy na kadencję 2024 – 2027. 

W ubiegłym roku wybory nie odbyły się, ponieważ nie było chętnych. Projekt uchwały 

określa terminy poszczególnych czynności. Termin zgłaszania, w ramach wyborów 

uzupełniających kandydatów na ławnika do Sądu Rejonowego w Słupcy upływa w dniu 26 

sierpnia 2024 r., a uzupełniające wybory na ławnika odbędą się w terminie  do dnia 30 

listopada 2024 r.   

 

Elżbieta Kłossowska, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie ustalenia 

terminów realizacji czynności niezbędnych do dokonania wyborów uzupełniających ławnika 

do Sądu Rejonowego w Słupcy na kadencję 2024 – 2027. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Norbert Paszak, Karol Styczyński 

 

 

Ad. 18.  

Przemysław Dębski, burmistrz poinformował, że został przygotowany projekt uchwały z 

propozycją aktualizacji opłaty za odbiór odpadów komunalnych w gminie Pyzdry. 
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Ostatnia podwyżka opłaty za odpady była w 2021 roku i wynosi 26 zł/osoby w przypadku 

braku kompostowania na działce i 25 zł/osoby w przypadku posiadania własnego 

kompostownika.  

Analizując dochody i wydatki dotyczące gospodarki odpadami widoczne jest, że 

dotychczasowa wysokość opłaty nie pokryje ponoszonych przez gminę kosztów.  

Na wysokość opłaty ma wpływ wysokość opłaty za zagospodarowanie odpadów, czyli 

przyjęcia odpadów przez wysypisko. Od dwóch lat przetarg wygrywa Polskie Centrum 

Recyklingu w Jarocinie. Wcześniej, od roku 2013 odpady z gminy Pyzdry były dowożone do 

Zakładu Zagospodarowania Odpadów w Lulkowie.   

Na początku na odbiór odpadów nie było przetargów, była tzw. rejonizacja i gmina Pyzdry 

była przypisana do ZZO Lulkowo. Nawet jak wszedł obowiązek ogłaszania konkursów, to 

nadal wpływała tylko jedna oferta i odbiorcą odpadów Zakładu Zagospodarowania Odpadów 

w Lulkowie. Z czasem rozbudowało swoją działalność Polskie Centrum Recyklingu w 

Jarocinie i zaczęło składać oferty na przetargi ogłaszane przez gminę Pyzdry.    

Ponadto na wysokość opłaty za odpady ma koszt transportu tych odpadów. Wykonawcę 

transportu odpadów rozstrzyga się w drodze przetargu. Przez wiele lat przetarg wygrywała 

Firma Iglewski z Wrześni. Od dwóch lat transportem odpadów z gminy Pyzdry 

zainteresowana jest Firma ALBA, która bierze udział w przetargach. Firma ta wygrała 

przetarg, ale transport wykonuje nadal Firma Iglespol jako podwykonawca.   

Aby zbilansować dochody i wydatki konieczne jest podwyższenie opłaty za odbiór odpadów.  

Po przeliczeniu wpłat i kosztów związanych z odbiorem odpadów od mieszkańców proponuje 

się podwyższyć opłatę z 26 zł na 28 zł za osobę. To może pozwoli na utrzymanie tej opłaty 

przez dłuższy czas.   

Duże znaczenie ma też wysokość zaległości. Wynoszą one ok. 200 tyś zł, z czego 100 tyś, to 

dłużnicy, którzy nie płaca od lat, a pozostałe 100 tyś zł to dłużnicy, którzy jednak z czasem 

zapłacą.  

Prowadzone są wszelkie działania administracyjno - skarbowe, aby ściągnąć zadłużenie.   

 

llllllllllllllllllllllllllllllllll 
 

Dodał, że duże znaczenie na wysokość kosztów mają wyniki przetargów na transport 

odpadów i sam odbiór odpadów.  Korzystnie jest jak do przetargu startuje więcej niż jedna 

firma, a mile widziana byłaby oferta na transport miejscowego przedsiębiorcy jako 

konkurencja dla innych oferentów.  

W 2025 roku ma wejść tzw. system kaucyjny. Każdy sklep powyżej 200 m będzie musiał 

uruchomić punkt odbioru odpadów – szkła i plastiku, a mniejsze sklepy dobrowolnie. To 

spowoduje, że szkła i plastiku gmina będzie odbierała dużo mniej.  

 

Elżbieta Kłossowska, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki 

tej opłaty. 
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Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Norbert Paszak, Karol Styczyński 

 

 

 

 

19. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej położonej w m. Tarnowa na działce nr 2310/2 o pow. 0,0105 ha. 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej położonej w m. Tarnowa na działce nr 2310/2 o pow. 0,0105 ha..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Norbert Paszak, Karol Styczyński 

 

 

 

 

20. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej położonej w m. Ruda Komorska na działce nr 649 o pow. 0,0227 

ha. 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej położonej w m. Ruda Komorska na działce nr 649 o pow. 0,0227 

ha..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Norbert Paszak, Karol Styczyński 

 

 

 

 

21. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia przedmiotu działania Komisji 

Budżetowo – Finansowej. 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia przedmiotu działania Komisji 

Budżetowo – Finansowej..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Norbert Paszak, Karol Styczyński 

 

 

 

 

22. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia przedmiotu działania Komisji d/s 

Samorządu, Inicjatyw Gospodarczych, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego. 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia przedmiotu działania Komisji d/s 

Samorządu, Inicjatyw Gospodarczych, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Norbert Paszak, Karol Styczyński 

 

 

 

 

23. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia przedmiotu działania Komisji 

Zdrowia, Spraw Socjalnych, Ochrony Środowiska, Wychowania, Oświaty, Kultury, Sportu i 

Rekreacji. 
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia przedmiotu działania Komisji Zdrowia, 

Spraw Socjalnych, Ochrony Środowiska, Wychowania, Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Elżbieta Kłossowska, Ilona Nowicka, Norbert Paszak, Karol Styczyński 

 

 

 

 

24. Zapytania i wolne wnioski. 

 

 

 

 

25. Zakończenie posiedzenia. 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Pyzdrach 

  

 

Przygotował(a): Administrator Systemu  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



17 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Monika Łakoma, Piotr Pilarski, Henryk Pyrzyk, Elżbieta Ratajczyk 

NIEOBECNI (1) 

Monika Mnich 

 

Ad. 19.  

Wioletta Topór – Mench, sekretarz poinformowała, że został przygotowany projekt uchwały  

na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w Tarnowej na działce  nr 

2310/2 o pow. 0,0105 ha z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej tj. działki nr 2293. Ze względu na wielkość i kształt nie ma 

możliwości samodzielnego zagospodarowania przedmiotowej działki. 

 

Elżbieta Ratajczyk, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w m. Tarnowa na działce nr 

2310/2 o pow. 0,0105 ha. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Monika Łakoma, Piotr Pilarski, Henryk Pyrzyk, Elżbieta Ratajczyk 

NIEOBECNI (1) 

Monika Mnich 

 

Ad. 20.  

Wioletta Topór – Mench, sekretarz poinformowała, że Rudzie Komorskiej jest droga, która 

jak się okazało należy do prywatnej osoby. Gmina nie wypłaci odszkodowania. Będzie 
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zamiana gruntu.  

Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej położonej w m. Ruda Komorska na działce nr 649 o pow. 0,0227 ha. 

 

Elżbieta Ratajczyk, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej w m. Ruda Komorska na działce 

nr 649 o pow. 0,0227 ha.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Monika Łakoma, Piotr Pilarski, Henryk Pyrzyk, Elżbieta Ratajczyk 

NIEOBECNI (1) 

Monika Mnich 

 

Ad. 21.  

Elżbieta Ratajczyk, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie ustalenia 

przedmiotu działania Komisji Budżetowo – Finansowej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Monika Łakoma, Piotr Pilarski, Henryk Pyrzyk, Elżbieta Ratajczyk 

NIEOBECNI (1) 

Monika Mnich 

 

22.  

Elżbieta Ratajczyk, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie ustalenia  

przedmiotu działania Komisji d/s Samorządu, Inicjatyw Gospodarczych, Przestrzegania 

Prawa i Porządku Publicznego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Monika Łakoma, Piotr Pilarski, Henryk Pyrzyk, Elżbieta Ratajczyk 

NIEOBECNI (1) 

Monika Mnich 

 

Ad. 23.  

Elżbieta Ratajczyk, prowadząca obrady zarządziła głosowanie w sprawie ustalenia 
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przedmiotu działania Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych, Ochrony Środowiska, 

Wychowania, Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Monika Łakoma, Piotr Pilarski, Henryk Pyrzyk, Elżbieta Ratajczyk 

NIEOBECNI (1) 

Monika Mnich 

 

Ad. 24.  

Radni zapoznali się z: 

1) raportem z wykonania Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii oraz efektów jego realizacji za 2023 r,  

2) sprawozdaniem z realizacji programu współpracy Gminy i Miasta Pyzdry z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w 2023 roku.  

Nie wniesiono uwag.  

 

Ad. 25. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca  Komisji podziękowała  

wszystkim za udział w posiedzeniu i  o godzinie 1620 zamknęła 1 posiedzenie Komisji. 

Protokołowała:  

Alina Banaszak  

Członkowie Komisji:  

 

1) Elżbieta Kłossowska .......................................... 

 

2) Ilona Nowicka  .......................................... 

 

3) Norbert Paszak  .......................................... 

 

4) Karol Styczyński  ......................................... 

 


